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VIDEO | Iohannis: Resursele financiare europene trebuie utilizate inteligent;

România tocmai asta îsi propune sa faca

Presedintele Klaus Iohannis a subliniat miercuri ca fondurile europene trebuie utilizate în mod inteligent în

contextul crizei epidemiologice.

 

"Criza epidemiologica actuala ne-a aratat ca Uniunea Europeana, în ansamblu, dar si noi, fiecare tara membra în

parte, trebuie sa ne adaptam cât mai bine la procesul de schimbare pe care îl parcurgem, pentru a deveni cât mai

competitivi si mai eficienti. De aceea, resursele financiare pe care le avem la dispozitie trebuie utilizate în mod

inteligent, iar România tocmai asta îsi propune sa faca", a spus seful statului într-o conferinta de presa sustinuta la

Palatul Cotroceni. 

Lucrurile la noi au fost gestionate pâna acum bine; deocamdata, situatia nu ne duce cu gândul la carantina

Presedintele Klaus Iohannis a declarat miercuri ca, pâna în prezent, România a gestionat bine pandemia

COVID-19 iar deocamdata situatia nu presupune carantina sau 'lockdown'.

"Aflam de la buletinele de stiri ca la noi pandemia este în extindere, dar, în realitate, lucrurile la noi au fost

gestionate pâna acum bine. (...) Din pacate, în unele state europene s-a ajuns sa se ia masuri drastice. Noi nu ne

dorim acest lucru. De aceea spun mereu românilor si autoritatilor sa combatem eficient aceasta pandemie. (... ) De

la începutul pandemiei pâna acum, locurile de la terapie intensiva s-au dublat. Deocamdata, situatia nu ne duce cu

gândul la o carantina sau la un lockdown", a spus Iohannis într-o conferinta de presa sustinuta la Palatul Cotroceni.
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